
INTERPELLATION TILL SOCIALNÄMNDENS ORDFÖRANDE ANGÅENDE MEDICINSKT 

FÄRDIGBEHANDLADE UNDER LÅNGHELGERNA 

 

Efter årets långhelger rapporterade media om problem på Danderyds sjukhus. Många 

medicinskt färdigbehandlade fick inte möjlighet att komma hem över jul- och nyårshelgerna, 

eftersom det inte fanns personal i kommunerna som kunde göra en adekvat vårdplanering. 

Flera äldre tvingades allstå att tillbringa långhelgerna på sjukhus, trots att de både kunde och 

ville tillbringa helgerna i hemmet. Detta ledde dessutom till att Danderyds sjukhus hade 

problem med att bereda plats för nya patienter. 

Med anledning av detta anhåller jag om kommunfullmäktiges tillstånd att till 

socialnämndens ordförande få ställa följande frågor: 

1. Fanns det Danderydsbor bland dem som inte kunde komma hem under jul- och 

nyårshelgerna? 

Om svaret på fråga 1 är ja: 

2.  Hur många Danderydsbor handlade det om? 

3. Varför hade kommunen ingen beredskap för att genomföra en adekvat vårdplanering 

så att de berörda personerna kunde tillbringa långhelgerna i hemmet? 

4. Vilka åtgärder avser nämndens ordförande att vidta för att förhindra att en liknande 

situation uppstår i framtiden? 
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